
واکنش AFC به لغو 
بازی سپاهان و الاتحاد

تیــم فوتبــال الاتحــاد عربســتان 
مقابل سپاهان قرار نگرفت تا این 
موضــوع بــا واکنــش AFC همــراه 
شــود. ســپاهان ایــران و الاتحــاد 
عربستان قرار بود از ساعت ۱۹:۳۰ 
دقیقه )دوشنبه( در ورزشگاه نقش 
جهــان عربســتان در چهارچــوب 
هفته دوم لیگ قهرمانان آســیا به 
مصــاف هم بروند امــا اعضای تیم 
الاتحــاد در زمین حاضر نشــدند تا 
بــازی لغــو شــود. لغو ایــن رقابت با 
واکنش کنفدراسیون فوتبال آسیا 
)AFC( همــراه بــود. کنفدراســیون 
فوتبــال آســیا )AFC( در خصــوص 
لغو این بازی نوشــت: »دیدار گروه 
C لیــگ قهرمانان آســیا ۲۰۲۳-۲۴ 
میان سپاهان و الاتحاد که قرار بود 
در ورزشــگاه نقش جهان اصفهان 
برگــزار شــود، به خاطــر شــرایط 
غیرمنتظره و پیش بینی نشده لغو 
شــد. این موضــوع بــه کمیته های 

مرتبط ارجاع داده می شود.«

پورموسوی: حضور 
درهانگژو چه سودی داشت

بازیکنان بزرگسال 
بردند نه زیر 23 سال

ســیروس پورموســوی ســرمربی 
تیــم فوتبــال اســتقلال خوزســتان 
دربــاره شــرایط تیمش و ایســتادن 
ایــن تیــم در رتبــه پانزدهــم جــدول 
لیــگ برتــر می گویــد: »بازیکنان در 
دوران استراحت، از خودشان کمتر 
مراقبــت می کننــد. به خاطر تعویق 
بــازی با تراکتــور، دو دیــدار خارج از 
خانــه پیاپی داشــتیم که شکســت 
خوردیــم و دو باخــت دیگر در خانه 
داشــتیم. این شــرایط به روحیه ما 
ضربــه زد. هــواداران در دیدارهــای 
خانگی از شــما بــرد می خواهند که 
همیــن باعــث می شــود بازیکنــان 
هیجانــی شــوند.« او بــا اشــاره بــه 
حذف تیم امیــد این طور می گوید: 
»نمی دانــم رفتــن بــه ایــن بازی هــا 
)بازی هــای آســیایی( چــه ســودی 
بــرای فوتبــال ما داشــت و به دنبال 
چــه چیــزی می گشــتند! بازیکنــان 
بزرگســال ما بــه این بازی هــا رفتند 
کــه می گوینــد آنهــا زیــر ۲۳ ســال 
هستند. هیچ کس مخالف تشکیل 
تیــم ب ایــران نیســت، امــا زمانــی 
می توانیــم بگوییــم تیــم دوم داریم 
کــه خیال مربیان و بازیکنان راحت 
باشــد کــه روی آن تیــم برنامه ریزی 
شده اســت!همه می دانیم که تیم 
بزرگســالان را بــه چیــن بردنــد، امــا 
می گوینــد تیــم زیــر ۲۳ ســال در 
بازی ها شرکت کرده است. چه چیزِ 
این مسابقات برای ما مهم است؟«

 باشگاه هوادار:
از برنامه های مان جلوتریم

هنوز قانع نیستیم
محمدجــواد رحیمــی مدیرعامــل 
باشــگاه هــوادار دربــاره عملکــرد 
تیمــش در فصل جــاری می گوید: 
نگیــزه  »شــکر خــدا تــلاش و ا
بازیکنــان، کادر فنی و به طور کلی 
تمامی ارکان مجموعه نویدبخش 
ثبت یک پایان موفقیت آمیز دیگر 
می باشد که انشاالله با یکدلی تمام 
بازیکنان و کادر فنی کسب آن دور 
از ذهن نخواهد بود. خوشبختانه 
بــا تــلاش تمامــی ارکان مجموعه، 
باشــگاه هــوادار امــروز از تمامــی 
برنامه هــا و هدفگذاری های میان 
مدت خود پیشــی گرفته است اما 
خب به کم هم قانع نیســتیم.« او 
به دلایل پیشــرفت تیمش اشــاره 
می کند.»اساســاً تقویــت روحیــه 
جوانــی و جهادی بی مثــال در کنار 
تزریــق ژن جنگندگــی و جاه طلبی 
بی تکرار در تار و پود باشگاه هوادار 
برگ برنده ای است که به نظر بنده 
به عنــوان یک عنصــر تأثیرگذار در 
حــال شــکل دادن هــر چه بیشــتر 
و بهترهویــت مجموعــه می باشــد 
و مانند بذری اســت که ریشه این 
نهال جوان فوتبال کشورمان را روز 

به روز قوی تر خواهد کرد.«

 zخبر و مصاحبه 
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 zنقل قول

مجید بصیرت:

امیدوارم ناظر مسابقه گزارش عادلانه ای بدهد

مجیــد بصیــرت پیشکســوت باشــگاه ســپاهان در مورد برگزار نشــدن مســابقه 
سپاهان ایران و الاتحاد عربستان می گوید: »من برای این بازی در اصفهان حضور 
نداشتم ولی از شنیدن اتفاقات اصفهان شگفت زده شدم که چرا اجازه برگزاری 
این بازی داده نشد. سرنوشت این مسابقه را ناظر تاجیکستانی تعیین خواهد 
کرد. هرچه او در گزارش اش بنویســد ملاک تصمیم گیری کنفدراســیون فوتبال 
آسیا خواهد بود. امیدوارم ناظر گزارشی عادلانه و منصفانه از این بازی بنویسد.«

نوذر رودنیل :

الاتحاد باید 3 بر صفر بازنده شود

نوذر رودنیل کارشناس مسائل داوری در مورد برگزار نشدن مسابقه سپاهان 
ایران و الاتحاد عربســتان در ورزشــگاه نقش جهان به دلیل ترک ورزشــگاه از 
سوی تیم عربستانی می گوید: »مسئول برگزاری مسابقه صبح بازی به ورزشگاه 
می رود و همه چیز را کنترل می کند. با توجه به اینکه تیم الاتحاد ورزشگاه را به 
دلیل واهی ترک کرده این بازی نه تنها 3 بر صفر باید به ســود ســپاهان اعلام 

شود بلکه برای تیم عربستانی هم باید جرایمی در نظر بگیرند.«

عیسی آل کثیر

مجوز بازی گرفت

بــا اصــلاح قرارداد آل کثیر مجوز بازی صادر شــد. فرشــید طاهری سرپرســت 
نقــل و انتقــالات ســازمان لیــگ می گویــد: »قــرارداد عیســی آل کثیــر منطبــق 
بــا دســتورالعمل و ســقف بودجــه قراردادهای ورزشــی مصوب هیأت رئیســه 
فدراسیون توسط آن باشگاه اصلاح و تحویل سازمان لیگ گردید. ضمن تشکر 
از باشــگاه ســپاهان در خصوص اصلاحیه این قرارداد کارت عیســی آل کثیر 
برای حضور در لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا از این تاریخ منع قانونی ندارد.«

در آینه
فوتبال ایران

محمــود فکری، ســرمربی هــوادار تهران 
دربــاره وقفه هــای لیــگ برتــر می گویــد: 
ن  یکنــا ز با د  می شــو عــث  با ینهــا  ا «
بی انگیزه شوند و سخت بتوانیم آمادگی 
بدنی شــان را حفــظ کنیــم. در فوتبــال 
دنیــا برنامه ریــزی بــرای چندیــن ســال 
می کننــد و اتفاقاتــی کــه بــرای تیم شــان 
می افتــد چــه ملــی و چــه باشــگاهی را 
پیش بینــی می کننــد و طبــق آن برنامــه 
می چیننــد ولــی تمــام برنامه هــای مــا 
تعطیــل می شــود. مثــلاً بــازی تیــم ملــی 
امیــد داریــم یــا باشــگاه های آســیا یــا 
اینکــه تیــم ملــی کشــورمان 
اگــر بــازی تدارکاتــی داشــته 
باشــد، همه اینها بهانه هایی 
می شــوند کــه فوتبال و لیگ 
خودمــان را تعطیل کنیم که 
کمکی به فوتبال ما نمی کند و ضربه هم 

می زند و باعث افت فوتبال ما می شــود. 
بازیکنان در صورتی می توانند رشد کنند 
کــه روی نظــم وانضباط و برنامه باشــند. 
وقتی بازی ها تعطیل می شــود، بازیکنان 
تحلیــل می رونــد، خســته و بی انگیــزه 
می شوند و از طرفی باعث آسیب دیدگی 
می شود. آسیب دیدگی هم روی کیفیت 
بازیکــن و تیــم و حتــی کیفیــت تیم هــای 
ملــی در رقابت هــای برون مــرزی تأثیــر 
دارد.« او در خصــوص بــازی بــا تراکتــور 
این طــور می گویــد: »در رابطــه بــا بــازی 
تیــم هــوادار و تراکتــور برنامــه ای داده 
بودنــد کــه ســاعت هفــت یا هفــت و نیم 
قــرار بــه برگــزاری بــود و مــا حــدود ده روز 
زودتــر نامه نگاری کردیــم و هماهنگی با 
باشــگاه تراکتور انجــام دادیم که بتوانیم 
بــازی را یــک ســاعت جلوتــر بیاوریــم تــا 
ایــن بــازی پخــش مســتقیم بشــود برای 

باشــگاه. بازیکنان شــان خــوب بودنــد و 
هــم اینکــه تیمی که با آن بازی داشــتیم، 
تیــم پرطرفــدار و خــوب تراکتــور بــود 
کــه ایــن بــازی را اهالــی فوتبــال ببیننــد 
ولــی بــا هــزار مصیبــت ایــن یک ســاعت 
تأخیــر را گرفتیــم. از طرفــی هفتــه بــه 
هفتــه بازی هــا خیلــی راحــت و مثــل آب 
خــوردن تعطیــل می شــود. شــنیده ام 
کــه بــازی لیگ امســال ما تا مرداد ســال 
آینــده طــول خواهــد کشــید! نمی دانــم 
ایــن خبــر طنــز اســت یــا واقعیــت دارد. 
مــا از ۲۵ خــرداد تمرینــات خودمــان را 
شــروع کردیــم و از آن طــرف اگر بخواهد 
در مــرداد مــاه تعطیــل شــود فاجعــه 
اســت. توجــه بــه ایــن موضوعــات کار 
خیلــی ســختی نیســت و خیلــی راحــت 
درســت می شــود. خواهشــی کــه داریــم 
ایــن اســت کــه مــا یــک برنامــه دقیــق 

داشــته باشــیم و روی آن پیــش برویــم 
نــه اینکــه باشــگاهی به خاطــر حضور در 
رقابت هــای آســیایی تقاضــای تعطیلــی 
لیگ را داشــته باشــد و مــا جامع عمل به 
آن بپوشــانیم یــا از طــرف دیگــر مثلاً تیم 
ملــی امیــد بازی داشــته باشــد و به خاطر 
تیــم ملــی امیــد، لیــگ را تعطیــل کنیم یا 
از آن طــرف بازی های فیفادی و تدارکاتی 
داشــته باشــیم و بخواهیــم به خاطــر آن 
لیــگ خودمــان را تعطیــل کنیــم، همــه 
مــا متضــرر خواهیم شــد. فکــر نمی کنم 
کســی ســودی ببــرد و امیــدوارم از این به 
بعــد برنامه ریــزی بهتری داشــته باشــیم 
و روی آن بایســتیم. مــا مقصــر را تنهــا 
ســازمان لیــگ و فدراســیون نمی دانیــم 
شــاید خــود باشــگاه ها هــم کمــک کنند 
در ایــن بی نظمــی بــا خواســته هایی کــه 

دارنــد بــرای تعطیلــی لیــگ.«

ادامه لیگ تا مرداد ماه؟

فکری: امیدوارم این خبر طنز باشد

جنجال عجیب الاتحادی ها در نصف جهان

هیاهو برای هیچ
ر زیــادی بــرای  تماشــاگران بســیا
تماشــای بــازی بــه ورزشــگاه نقــش 
جهان آمده بودند، حتی ســفیر کشــور 
عربســتان هــم حضــور داشــت. در 
حالــی کــه بازیکنــان ســپاهان طبــق 
عــرف، قبــل از بــازی بــرای گــرم کــردن 
بــه زمین آمدند اما خبــری از بازیکنان 
الاتحــاد نشــد. آنهــا در رفتــاری کامــلاً 
غیرحرفــه ای و عجیب بدون حضور در 
زمین ورزشگاه را ترک و برای بازگشت 
بــه کشورشــان راهــی فرودگاه شــدند. 
همــه چیــز بــرای برگزاری باشــکوه این 
بــازی مهیــا بود امــا در نهایــت مدیران 
الاتحــاد این تصمیم عجیب را گرفتند 
تا ۵۰ هزار تماشاگر مشتاق از تماشای 

یــک دیــدار جــذاب محــروم شــوند.
محمدرضا ســاکت مدیرعامل باشگاه 
ســپاهان پیرامــون لغــو ایــن بــازی 
می گویــد: »ورزشــگاه نقــش جهــان 
اصفهــان بیش از ۲.۵ ســال اســت که 
 ،AFC ،مــورد تأییــد نماینــدگان فیفــا
مجــوز حرفــه ای و ســازمان لیــگ قــرار 

گرفتــه و بــا همیــن شــکل و شــمایل و 
طراحــی کــه شــاهد آن بودیــم میزبان 
ده هــا مســابقه بــوده اســت. الاتحاد 
موضوعــی را مطــرح کــرد کــه خــارج  از 
عــرف و مســائل ورزشــی بــود. بعضــی 
از اعضــای ایــن تیــم یــک مســأله را بــه 
چالــش کشــیده بودنــد ولــی چنیــن 
اقــدام اصلاحــی در آن شــرایط و در 
حضــور ۵۰ هــزار تماشــاگر امکان پذیر 
نبــود. در رأس ســاعت تعیین شــده 
تمرینــات انجام شــد و برخــلاف اینکه 
بــازی بــرای انجــام مســابقه جــذاب بــا 
حضــور تماشــاگران خــوب فراهــم بود 
و جــو جوانمردانــه وجــود داشــت، این 
باشــگاه اقــدام به ترک ورزشــگاه کرد. 
همیــن جــا بــه مــردم خــوب ایــران و 
هواداران سپاهان اطمینان می دهیم 
کــه نســبت بــه ایــن رفتــار الاتحــاد 
عربســتان شــکایت رســمی را فــوراً بــه 

AFC می فرســتیم.«
ســاکت دربــاره خریــد بلیــت توســط 
تماشــاگران کــه هیــچ مســابقه ای را 

تماشــا نکردنــد، می گویــد: »تعــدادی 
از تماشــاگران وجوهــی را پرداخــت 
کردند که در راستای سیستم ثبت نام 
بلیــت فروشــی قابل عودت هســت یا 
می تــوان بــه عنــوان بســتانکاری بــرای 
بازی هــای بعــدی آنهــا در نظــر گرفتــه 
شــود. صمیمانه از رفتار هوادارانی که 
ســاعت ها آمــده بودنــد تا بــازی زیبا از 
تیم خودشــان ببینند، تشــکر می کنم 
و از بازیکنــان ســپاهان نیــز صمیمانه 
سپاسگزارم و امیدوارم حاشیه پردازان 
و آنهایــی کــه ایــن اقــدام غیرمترقبــه را 
کــه تــا به حــال در هیــچ زمین ورزشــی 
رخ نداده برای تســویه حساب فکری، 
فرهنگی و سیاسی کثیف خود نبرند و 
اجازه بدهند فوتبال در مســیر ورزشی 
پیــش بــرود. معمولاً در جلســه قبل از 
بازی این مســائل مطرح می شــود ولی 
هیچ اشــکالی درباره ساختار و طراحی 
ورزشــگاه مطرح نشــد و اصلاً برگزاری 
جلســه بــرای مطــرح کردن مشــکلات 
اســت. جالــب اینکــه ســپاهان در 

ورزشــگاه نقــش جهــان تمریــن نکــرد 
و زمــان تمریــن را بــه الاتحــاد داد تــا 
آنهــا اســتادیوم را در اختیــار بگیرنــد 
کــه بــدون مشــکل کارشــان را انجــام 

دادنــد.«
یــن زمینــه  باشــگاه ســپاهان در ا
بیانیــه ای هــم صــادر کــرد: »بــه اطلاع 
هواداران عزیز می رســاند، در پی ترک 
ورزشــگاه توســط تیم الاتحــاد و اعلام 
لغــو دیــدار ســپاهان ایــران و الاتحــاد 
عربســتان از ســوی داور مســابقه، 
باشــگاه فــولاد مبارکــه ســپاهان لازم 
می دانــد توضیحاتــی را ارائــه نماید که 
متن این اطلاعیه به شــرح زیر اســت:

۱- در ابتــدا لازم می دانیــم از صبــر، 
همت، شور و حال و هیجان فوق العاده 
مــردان و زنــان هــوادار ســپاهان کــه بــا 
فرهنــگ مثال زدنــی خــود جلوه هــای 
بی نظیــری را در ورزشــگاه نقش جهــان 
خلــق نمودنــد، قدردانی کــرده و ضمن 
دعوت از ایشــان جهــت حفظ آرامش، 
اعــلام می داریــم، کلیــه حقــوق مــادی 

افرادی که بلیت این دیدار را خریداری 
نموده انــد، محفــوظ بــوده و در وقــت 

مقتضــی جبــران خواهد شــد.
۲- ورزشــگاه نقش جهــان بارهــا و بارها 
از ســوی ناظــران AFC، فدراســیون، 
ســازمان لیــگ و کمیته مجــوز حرفه ای 
بازدید شده و با همین شکل و شمایل 
مورد تأیید آنها قرار گرفته اســت، حتی 
در آخریــن بازدید ناظران AFC پیش از 
آغــاز مســابقات آســیایی بــار دیگــر این 

ورزشــگاه بــه تأیید آنها رســید.
۳- در جلســه هماهنگــی مســابقه در 
روز یکشنبه ۹ مهرماه ۱۴۰۲ ساعت ۱۱ 
صبــح نیز ورزشــگاه نقش جهــان برای 
آخریــن بــار جهــت برگــزاری مســابقه 
تأییــد و مجــوز برگــزاری ایــن مســابقه 

در ایــن ورزشــگاه صــادر شــد.
۴- باشــگاه ســپاهان بــه دلیــل تــرک 
ورزشــگاه از ســوی تیــم الاتحــاد 
عربســتان ادلــه خــود را برای شــکایت 
بــه AFC آمــاده کرده و در اســرع وقت 
اقدام قانونی لازم را انجام خواهد داد.

باشگاه سپاهان به 
دلیل ترک ورزشگاه 
از سوی تیم الاتحاد 
عربستان ادله خود را 
 AFC برای شکایت به
آماده کرده و در اسرع 
وقت اقدام قانونی 
لازم را انجام خواهد 
داد


